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DAMES EN HEREN, 
 
De Commissie voor Welzijn, Volksgezondheid en 
Gezin besprak op 4 maart 2008 het voorstel van re-
solutie betreffende de omzetting in regelgeving van 
een aanbeveling van het Rekenhof op het vlak van 
de afrekening van de dagprijsdossiers in de gehandi-
captenzorg.  

1. Toelichting door de heer Tom Dehaene, eerste 
indiener 

De heer Tom Dehaene licht toe dat dit voorstel van 
resolutie een aantal duidelijke vragen stelt aan de 
Vlaamse Regering.  
 
Tijdens de vorige regeerperiode werd vastgesteld dat 
er wat geschoven werd met dagprijzen, om welke 
reden dan ook. In deze regeerperiode werden al bud-
gettaire inspanningen gedaan om de dagprijzen snel-
ler af te handelen, en men is daar ook in geslaagd. 
Ook het Rekenhof heeft de voorbije jaren gevraagd 
dat men een snellere afrekening mogelijk zou ma-
ken. Het Rekenhof vraagt dat de voorschotten van 
het jaar N uiterlijk in de loop van het eerste semester 
van het jaar N+2 zouden worden afgerekend in 
plaats van in het jaar N+3. Voor het financieel be-
heer van de instellingen is een correcte en snelle 
afhandeling van de dagprijzen zeer belangrijk. Het is 
uiteraard goed dat er met voorschotten wordt ge-
werkt, maar ook de uiteindelijke afhandeling blijft 
nog altijd belangrijk, zeker qua financieel volume.  
 
Daarom vragen de indieners aan de Vlaamse Rege-
ring dat de afhandeling van de dagprijzen zou wor-
den voorzien ten laatste op 30 juni van het tweede 
jaar, volgend op het dienstjaar. Een administratieve 
lastenverlaging voor de instellingen en vereenvoudi-
gingen bij de administratie moeten die snellere afre-
kening van de dossiers mogelijk maken.  

2. Bespreking 

Mevrouw Marijke Dillen kondigt aan dat haar fractie 
dit initiatief zal steunen. Het is belangrijk dat er ge-
werkt wordt aan een vereenvoudiging van de admi-
nistratieve procedures. Uit de aanbevelingen van het 
Rekenhof was immers duidelijk gebleken dat de 
administratieve last binnen dit domein erg zwaar is.  
 
Mevrouw Vera Van der Borght is van oordeel dat dit 
een voorstel van resolutie is dat door alle commissie-
leden kan worden gesteund. Het is goed dat de voor-
zieningen binnen een redelijke termijn de afrekening 
van hun dagprijs kunnen krijgen. Dat kan de werking 
alleen maar verbeteren. De dagprijsberekening is van 
oudsher een kluwen geweest.  

Voor de Open Vld-fractie neemt dit voorstel van 
resolutie niet weg dat er dringend werk moet worden 
gemaakt van het proces van de zorggradatie. Daarbij 
was het de bedoeling om aan elk zorgprogramma 
een bepaalde subsidie te koppelen. Ze is ervan over-
tuigd dat de dagprijsfinanciering een stuk eenvoudi-
ger zal zijn als deze operatie rond is.  
 
De heer Bart Van Malderen sluit zich namens de 
sp.a-fractie aan bij de vorige sprekers. Een groot 
deel van de regelgeving binnen deze sector dateert 
uit de jaren ’70. Ondertussen is de sector echter sterk 
geëvolueerd. Het is dan ook de regelgeving en niet 
zozeer de werking van de administratie die aan de 
basis ligt van de huidige vertragingen. Het tweede 
luik van het voorstel van resolutie belicht ook dat de 
voorzieningen hun gegevens tijdig moeten doorspe-
len. Bij het zoeken naar informatie voor dit voorstel 
van resolutie is immers ook gebleken dat de admini-
stratie vaak moet wachten op informatie vanuit de 
voorzieningen. De indieners hopen dat ze deze vici-
euze cirkel zullen kunnen doorbreken.  

3. Stemming  

Het voorstel van resolutie betreffende de omzetting 
in regelgeving van een aanbeveling van het Reken-
hof op het vlak van de afrekening van de dagprijs-
dossiers in de gehandicaptenzorg wordt unaniem 
aangenomen met 12 stemmen.  
 
 
De verslaggever,  De voorzitter, 
 
Elke ROEX  Luc MARTENS 

 
 
 

 


